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Proszę o opinię:- Komisji Rozwoju i Gospodarki Przestrzennej,- Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska.Przewodnicząca Rady Miasta: Sylwia Jaźwińska
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